

## PILLOW MENU

### 睡枕菜单

We know that the perfect pillow is essential for a restful night's sleep. In order to ensure your complete comfort, we are delighted to provide you with a selection of comfortable pillows during your stay with us.

为了营造更佳的睡眠环境，使您的住宿更为舒适愉快，我们精选多种类型优质睡枕以满足您的需求，奉上我们的贴心关怀。

Please contact the Resort Service Center by dialing "0" from your in-room phone to arrange for the pillow of your choice to be brought to your room.

如有需要，请拨“0”与客房服务中心联系。

## PILLOW SELECTIONS

### 睡枕款式



- 1. FEATHER & DOWN FIRM PILLOW**  
The firmness of 50% down and 50% goose feathers provides a suitable option for side sleepers.

#### 天然羽绒枕

枕芯填充有50%的羽绒和50%的鹅毛，舒适紧实，适合喜欢侧卧的宾客。



- 2. SYNTHETIC POLYESTER PILLOW (SOFT)**  
Hypoallergenic pillow offering medium-level support for muscle stress relief which is suitable for either back or side sleepers.

#### 防敏纤维枕（软）

放松肌肉并提供最佳的头颈支撑效果，适合偏爱仰卧或侧卧的宾客。



- 3. NATURAL CLASSIC LATEX PILLOW (FIRM)**  
The natural "sponge" construction of latex keeps fresh air circulating. The latex pillow conforms to the shape of your head and provides support all night long.

#### 天然经典乳胶枕（紧实）

乳胶枕的天然海绵状结构有助于提高通风和透气性能，其完美契合头部的造型，为您带来整夜舒适安稳的睡眠。



- 4. ADJUSTABLE HEALTHY CARE FOAM PILLOW (SOFT)**

Newly designed pillow with unique oval center area provides support, extra comfort, and ease when changing positions from back to side. Designed to support the head and neck in the most natural position throughout sleep.

#### 可调式健康舒压睡枕（软）

该款睡枕中间有独特的卵形区域，完美支撑贴合颈椎缝隙，提供额外舒适。其独特造型，还可让您轻松切换睡姿，从而获得最舒适的睡眠。



- 5. POLYESTER BODY PILLOW "LONG"**  
Gently supporting and embracing your body, this pillow is ideal for those who prefer softness and support along the length of the body.

#### 聚酯纤维全身侧枕

全身侧枕将您的身体轻轻地支撑起，让您感受超凡柔软舒适，助您香甜入眠



- 6. BUCKWHEAT PILLOW**  
Remarkably comfortable, the buckwheat pillow is ideal for massages, deep rest and meditation.

#### 荞麦枕

荞麦枕具有明目醒脑、活血通脉、镇静安神的效果。



- 7. FOAM CONTOUR PILLOW (FIRM)**  
The contour pillow has two different sides with two different heights. It will provide the body with what it needs for rejuvenating sleep.

#### 人体工学枕（紧实）

此款睡枕有两种高度。侧卧时，可使用枕头的较高的一边，使头、颈部获得更多支撑，保持头部与身体处于同一水平线。同样道理，如果仰卧可使用较矮边。